
Beste buurtbewoners, 

 

Inmiddels ligt de buurtbijeenkomst van 23 januari 2024 al even achter ons. Het is dus ook de 
hoogste tijd om jullie, als betrokken buurtbewoner, een update te geven over het gebiedsproces 
Bergenshuizensestraat - Esscheweg.  
Als gemeente streven we transparantie na, mocht u naar het lezen van deze mail of de stukken 
op de gemeentelijke informatie website Wij in Vught vragen of opmerkingen hebben, schroom 
dan niet om contact met ons op te nemen.  

 

Terugblik 
Als gemeente Vught hebben we de aftrap gedaan voor een gebiedsproces, door op 23 januari 
2024 een buurtbijeenkomst te houden. Daar waren velen van jullie aanwezig.  
Tijdens deze buurtbijeenkomst hebben we jullie meegenomen in de omgeving 
Bergenshuizensestraat en Esscheweg. Er spelen daar meerdere opgaven (versterken van de 
natuur en het landschap, transitie landbouw, stimuleren van sport en bewegen, zoekgebied 
grootschalige energie) en we voorzien er een transitie. Doel is om te kijken of het met 
bewoners/ondernemers en betrokken partijen (provincie, waterschap, terrein beherende 
organisaties e.d.) mogelijk is om een toekomstig gebiedsprogramma te maken waarin de 
opgaven en gewenste ontwikkelingen voor het gebied een plek kunnen krijgen. 

Het verslag en de presentatie is naar iedereen verstuurd. Daarin is ook de oproep gedaan om je 
via de mail aan te melden voor de werkgroep. Reacties van personen met verschillende 
achtergronden hebben we ontvangen. Hierdoor is er een diverse werkgroep ontstaan van 
inwoners, ondernemers, grondeigenaar en landgoedeigenaar. 

 

Eerste werkgroep bijeenkomst 

9 april 2024 was de eerst werkgroep bijeenkomst. Dit overleg stond vooral in het teken van elkaar 
beter te leren kennen en het bespreken van het doel van de werkgroep. Daarnaast is er nog even 
gesproken over het gebied zelf.  Het verslag en de presentatie van deze werkgroep is te vinden via 
deze link Wij in Vught. 

Geconstateerd werd dat er geen boer in de werkgroep was vertegenwoordigd. Daarom is er 
opzoek gegaan naar iemand die deze groep kan vertegenwoordigen. 

 

Eerste stakeholdersoverleg 

Op 11 april 2024 hebben we (Gemma en Jeanette) een eerste bijeenkomst gehad met mensen 
van  de provincie Noord-Brabant, waterschap De Dommel, Brabants Landschap en de 
gemeenten Sint-Michielsgestel en Boxtel. Deze partijen hebben ook opgaven in dit gebied of 
aangrenzend. In dit overleg hebben we de aanleiding en de aanpak gedeeld. Daarnaast hebben 
geïnventariseerd welke aandachtspunten zij zien voor het gebied. Op de site Wij in Vught vind je  
ook hiervan het verslag en de presentatie. 
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Tweede werkgroep bijeenkomst 

Voor het werkgroepoverleg van 14 mei 2024 wilden we kijken of vanuit beelden en kaarten uit het 
verleden, inspiratie opgedaan kon worden voor een mogelijk toekomstig beeld van het gebied. 
Verschillende plaatjes en kaarten zijn verzameld. Daarvan willen we een moodboard maken. 
Voor verder informatie verwijzen we naar de site Wij in Vught. Mocht je zelf ook nog historische 
gegevens/beelden van het gebied hebben die we kunnen gebruiken, dan zouden we die ook 
graag willen ontvangen zodat we die bij de inventarisatie kunnen stoppen.  

Gesproken is ook over het gegeven dat we voor aanvang van de tweede werkgroepbijeenkomst 
meerdere reacties hebben ontvangen van buurtbewoners om eveneens aan te sluiten bij dit 
overleg.  Vanuit de werkgroep komt het gedeelde geluid dat het van belang is dat iedereen in het 
gebied aangehaakt is en blijft en zijn/haar bijdrage kan leveren. Maar voor de werkbaarheid van 
de werkgroep is het ook wenselijk dat de werkgroep niet nog groter wordt. Waarbij ook 
opgemerkt werd dat wat betreft de samenstelling van de werkgroep alle ‘groepen’ 
vertegenwoordigd zijn. 
In gezamenlijkheid is besloten om vooralsnog voor deze fase de werkgroep aan te houden zoals 
deze nu is. Hopelijk hebben we na de zomervakantie de eerste schetsen/ideeën die we in een 
nieuwe buurtbijeenkomst kunnen afstemmen en bespreken. Daarna kunnen we kijken naar het 
vervolg van de werkgroep en de samenstelling daarvan. En wellicht is het helder, maar voor de 
volledigheid: het gaat om een eerste schets over het totale gebied en niet over individuele 
invullingen/wensen/percelen.  

We zullen met regelmaat een update via de mail geven en alle informatie weergeven op de 
gemeentelijk informatie website Wij in Vught.  

 

Vervolg 

Komende weken voor de zomervakantie hebben we nog een stakeholdersbijeenkomst (met 
provincie, waterschap De Dommel, Brabants Landschap en buurgemeenten) en komen we met 
de werkgroep bijeen. Daarvan sturen we je ook weer een update en zetten we alle informatie ook 
op Wij in Vught.  

 

We hopen je hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Met vriendelijke groeten, 

Gemma van den Berg (accountmanager buitengebied) en Jeanette de Jong (projectleider 
buitengebied) 
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